
Protokół Nr XLV/45/17

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 28  czerwca  2017  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie  przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 13 czerwca 2017 roku.

3. Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania

budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok:

- omówienie sprawozdania finansowego za 2016 rok;

- omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok;

- omówienie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Staszów;

-  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Kielcach  o  sprawozdaniach

z wykonania budżetu Miasta  i  Gminy Staszów za 2016 rok wraz z informacją o stanie

mienia komunalnego i objaśnieniami;

-  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok;

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok;

- dyskusja.
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4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2016  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok – projekt nr 401/17,

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok – projekt nr

402/17.

      5.   Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2016 rok – projekt nr 403/17,

b) ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  

podstawowych prowadzonych przez Gminę Staszów – projekt nr 400/17,

       6.  Interpelacje radnych.

7. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej

w Staszowie w dniu 19 maja 2017 roku.

8. Zamknięcie obrad sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał  Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektów  uchwał

w sprawie:

- wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr 404/17,

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 –

projekt nr 405/17,

- przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności

zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2017 – projekt nr 406/17,

-  sprzedaży nieruchomości położonych w Grzybowie – projekt nr 408/17,

-  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  przez  Gminę  Staszów  od  Polskich  Kolei

Państwowych S.A. prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych położonych

w miejscowości Sztombergi, gmina Staszów – projekt nr 409/17.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek

zaproponował głosowanie nad wprowadzeniem wyżej wymienionych projektów uchwał w jednym

wniosku o dokonanie zmian w porządku obrad.

Do powyższego uwag nie zgłoszono.

Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  przedmiotowy  wniosek  oraz  jednomyślnie  zatwierdziła

porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku  (obecnych było 21 radnych).
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Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 13 czerwca 2017 roku.

3. Rozpatrzenie  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania

budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok:

- omówienie sprawozdania finansowego za 2016 rok;

- omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok;

- omówienie informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Staszów;

-  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Kielcach  o  sprawozdaniach

z wykonania budżetu Miasta  i  Gminy Staszów za 2016 rok wraz z informacją o stanie

mienia komunalnego i objaśnieniami;

-  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok;

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok;

- dyskusja.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2016  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok – projekt nr 401/17,

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok – projekt nr

402/17.

      5.   Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2016 rok – projekt nr 403/17,

b) ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  

podstawowych prowadzonych przez Gminę Staszów – projekt nr 400/17,

c)  wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok –  projekt nr  

404/17,

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 –

projekt nr 405/17,

e) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności

zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2017 – projekt nr 406/17,

f)  sprzedaży nieruchomości położonych w Grzybowie – projekt nr 408/17,

3



g)  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  przez  Gminę  Staszów  od  Polskich  Kolei  

Państwowych  S.A.  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowych  

położonych w miejscowości Sztombergi, gmina Staszów – projekt nr 409/17.

        6.  Interpelacje radnych.

 7. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej

w Staszowie w dniu 19 maja 2017 roku.

 8. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do Protokołu Nr XLIV/44/17 z sesji z dnia 13 czerwca 2017 roku i przyjęli

go jednomyślnie (obecnych było 21 radnych).

Ad. 3 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Dominik  Rożek  poprosił Skarbnik  Miasta

i  Gminy  Staszów  Joannę  Pokorę  o  omówienie  sprawozdania  finansowego  za  2016  rok,

sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy Staszów za  2016 rok  oraz  przedstawienie

informacji o stanie mienia komunalnego Miasta i Gminy Staszów wraz z opinią Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Kielcach o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za

2016 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami.

Na wstępie Skarbnik Miasta i  Gminy Staszów Joanna Pokora  odniosła się do sprawozdania

finansowego za 2016 rok, na które składa się:

1. Bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego;

2. Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego;

3. Rachunek zysków i strat jednostki;

4. Zestawienie zmian w funduszu jednostki, 

Następnie omówiła szczegółowo poszczególne elementy sprawozdania tj: 

1. Bilans z wykonania budżetu jednostki  samorządu terytorialnego na dzień 31.12.2016 r.,

który przedstawiał się następująco:

- aktywa – 3 180 653,40 zł w tym:

• środki pieniężne – 2 611 089,15 zł;

• należności i rozliczenia – 569 564,25 zł

- pasywa – 3 180 653,40 zł w tym:

• zobowiązania – 37 612 390,97 zł w tym: 

• aktywa netto budżetu - - 35 765 768,57 zł;

• inne pasywa – 1 334 031,00 zł.
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2. Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego na dzień 31.12.2016 r.,

który przedstawiał się następująco:

- aktywa – 210 835 055,09 zł w tym:

• aktywa trwałe – 196 646 034,87 zł;

• aktywa obrotowe – 14 189 020,22 zł;

- pasywa – 210 835 055,09 zł w tym:

• fundusz – 202 627 447,66 zł;

• zobowiązania i rezerwy na zobowiązania 5 117 154,51 zł;

• fundusze specjalne – 3 087 111,81 zł;

• rozliczenia międzyokresowe – 3 341,11 zł.

3. Rachunek zysków i strat jednostki na dzień 31.12.2016 r., który przedstawiał się następująco:

• przychody netto z podstawowej działalności operacyjnej – 88 435 268,10 zł;

• koszty działalności operacyjnej – 85 295 244,88 zł;

• zysk z działalności podstawowej – 3 140 023,22 zł;

• pozostałe przychody operacyjne – 4 427 985,02 zł;

• pozostałe koszty operacyjne – 668 966,69 zł 

• zysk z działalności operacyjnej – 6 899 041,55 zł;

• przychody finansowe – 50 751,80 zł;

• koszty finansowe =- 1 008 293,90 zł;

• zysk brutto – 5 941 499,45 zł;

• zysk netto 5 941 499,45 zł.

4. Zestawienie zmian w funduszu jednostki na dzień 31.12.2016 r., który przedstawiał się 

następująco:

• fundusz jednostki na początku okresu – 191 796 667,25 zł;

• fundusz jednostki na koniec okresu – 196 686 168,96 zł;

• wynik finansowy netto za rok bieżący – 5 941 499,45 zł;

• nadwyżka dochodów jednostek budżetowych, nadwyżka środków obrotowych samorządowych 

zakładów budżetowych – 220,75 zł;

• fundusz 202 627 447,66 zł.

Następnie  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  Joanna  Pokora przedstawiła  wykonanie

ubiegłorocznego budżetu, który został uchwalony w następujących wysokościach:

• dochody – 73 532 340,76 zł;

• wydatki –  72 532 340,76 zł;

Po  dokonaniu  zmian  uchwałami  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  oraz  zarządzeniami  Burmistrza
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Miasta i Gminy Staszów na dzień 31.12.2016 r. plan po zmianach wyniósł:

• dochody – 90 416 602,22 zł;

• wydatki – 91 106 913,14 zł.

Wykonanie:

• dochody – 89 514 925,83 zł - 99,00 % (dochody bieżące – 85 505 544,63 zł; dochody  

majątkowe – 4 009 381,20 zł);

Dochody bieżące zostały zrealizowane w kwocie 85 505 544,63 zł,  co stanowi 99,12 % planu

wynoszącego  86  268  060,15  zł.  Stanowiły  je:  wpływy z  podatków,  wpływy z  opłat,  dochody

z majątku gminy, udziały w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, subwencja ogólna,

dotacje celowe.

Dochody majątkowe zostały zrealizowane w kwocie 4 009 381,20 zł, co stanowi 96,65 % planu

rocznego wynoszącego 4 148 542,07 zł.

• wydatki – 88 567 197,42 zł  – 97,21 % (wydatki bieżące – 81 587 167,35 zł;  wydatki  

majątkowe – 6 980 030,07 zł)

Wydatki  bieżące  zostały zrealizowane w kwocie  81  587 167,35 zł,  co  stanowi  97,79 % planu

rocznego wynoszącego 83 430 890,88 zł. Wskaźnik struktury wydatków bieżących w wydatkach

ogółem za 2016 rok ukształtował się na poziomie 92,11 %.

Wydatki majątkowe zostały zrealizowane w kwocie 6 980 030,07 zł, co stanowi 90,93 % planu

rocznego wynoszącego 7 676 022,26 zł. Wskaźnik struktury wydatków majątkowych w wydatkach

ogółem za 2016 rok ukształtował się na poziomie 7,88 %.

Ponadto wymieniła najważniejsze zadania inwestycyjne realizowane przez Gminę Staszów w 2016

roku:

• budowa ulic wraz z infrastrukturą na Os. Małopolskie w Staszowie – II etap – 1 498 328,20 

zł;

• przebudowa drogi  gminnej  w  Staszowie  ul.  Adamówka  od  km 0+000  do  km 0+550  –

181 136,21 zł;

• przebudowa drogi gminnej nr 003839T  w Wiązownicy Dużej od km 0+000 do km 0+730 – 

491 711,03 zł;

• przebudowa drogi gminnej nr 003807T Czajków Północy – Wiśniowa od km 1+873 do km 

2+260 – 59 463,31 zł;

• przebudowa budynków stanowiących zasób mieszkaniowy gminy 198 475,31 zł;

• przebudowa budynku po byłej  szkole podstawowej z przeznaczeniem na lokale  socjalne

w tym jedno mieszkanie chronione w Oględowie – 199 556,21 zł;

• termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej realizowana w ramach partnerstwa  
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publiczno – prywatnego – 86 100,00 zł;

• wykup gruntów – 147 659,95 zł;

• zakup zbiornika do gospodarowania wody pitnej w ujęciu Sztombergi – 108 879,60 zł;

• rewitalizacja Rynku i Starego Miasta w Staszowie – 88 290,00 zł;

• wniesienie udziałów Staszowskie Centrum Przedsiębiorczości w Staszowie – 970 000,00 zł;

• dotacja dla Powiatu Staszowskiego na realizację zadania pn.:”Przebudowa odcinka drogi  

powiatowej Sztombergi – Sulisławice” - 174 604,00 zł;

• modernizacja  kompleksu  lekkoatletycznego  na  stadionie  miejskim w Staszowie,  wariant

400 m certyfikowany – 1 479 719,67 zł.

Poinformowała  również,  iż  uzyskana  różnica  między dochodami  a  wydatkami  za  2016  rok  to

nadwyżka w kwocie 947 728,41 zł.  W 2016 roku planowane przychody pochodzące z wolnych

środków w kwocie 2 190 310,92 zł zostały zrealizowane w kwocie 2 190 310,92 zł, zaś rozchody

zrealizowane zostały w kwocie 1 500 000,00 zł,  w tym z tytułu spłaty zaciągniętych kredytów

w kwocie 1 500 000,00 zł. Na dzień 31.12.2016 br. Gmina Staszów podsiadała zadłużenie z tytułu

kredytów ogółem w kwocie 37 600 000,00 zł.

Ponadto  Skarbnik  Joanna Pokora  zapoznała  z  informacją  o stanie  mienia  komunalnego Gminy

Staszów.  Poinformowała,  iż  przedmiotowa  informacja  zawiera  dane  dotyczące  majątku  Gminy

Staszów z podziałem na sposób zagospodarowania, związane z tym dochody i nakłady oraz spis

obiektów  z  podaniem ich  wielkości  i  wartości  na  dzień  31.12.2016  r.  Zawiera  również:  dane

o  nieruchomościach  we  władaniu  Gminy  Staszów,  dane  o  dochodach  uzyskanych  z  tytułu

wykonywania  prawa  własności  i  innych  praw  majątkowych,  dane  o  nieruchomościach

zabudowanych  i  lokalach  będących  we  władaniu  Gminy  Staszów,  długoterminowe  aktywa

finansowe, wartości udziałów i akcji w jednoosobowych spółkach Gminy wg stanu na koniec 2016

roku oraz dochody z tego mienia, wartości udziałów oraz akcji w pozostałych spółkach wg stanu na

koniec 2016 roku, bilanse jednoosobowych spółek Gminy Staszów według stanu na koniec 2016

roku.

Następnie Skarbnik Joanna Pokora zapoznała z Uchwałą Nr 36/2017 z dnia 18 kwietnia 2017 roku

VI  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Kielcach,  który  po  zbadaniu

sprawozdań  z  wykonania  budżetu  postanowił  zaopiniować  pozytywnie  przedłożone  przez

Burmistrza Miasta i  Gminy Staszów sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok (uchwała

w załączeniu do protokołu).

Po zapoznaniu z powyższą uchwałą głos zabrał Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Komisji

Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  który  odczytał  treść  wniosku  Komisji  Rewizyjnej

w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  2016  rok
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(w  załączeniu  do  protokołu).  Poinformował,  iż  po  przeanalizowaniu  sprawozdań  finansowych

(bilans z wykonania budżetu Gminy Staszów, zestawienie zmian w funduszu jednostki, rachunek

zysków i  strat  jednostki,  bilans  jednostki  budżetowej  i  samorządowego  zakładu budżetowego),

sprawozdania  rocznego  z  wykonania  budżetu  za  2016  rok  wraz  z  opinią  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  o  tym  sprawozdaniu,  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego  za  2016  rok,

Komisja  Rewizyjna  zawnioskowała  do  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  o  przyjęcie  wyżej

wymienionych sprawozdań oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za

2016 rok.

Ponadto  zapoznał  zgromadzonych  z  treścią  Uchwały  Nr  68/2017  VI  Składu  Orzekającego

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Kielcach  z  dnia  9  czerwca  2017  roku  w  sprawie  opinii

o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. Zgodnie z treścią przedmiotowej uchwały

na  podstawie  art.  13  pkt  8  w  związku  z  art.  19  ust.  2  ustawy z  dnia  7  października  1992  r.

o regionalnych izbach obrachunkowych (t.  j.  Dz. U. z 2016 r.,  poz. 561) po zbadaniu wniosku

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Miasta  i  Gminy Staszów  za  2016  rok  VI  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby Obrachunkowej

w Kielcach postanowił zaopiniować pozytywnie przedmiotowy wniosek Komisji (w załączeniu do

protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek podziękował Przewodniczącemu

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Staszowie Tomaszowi Klimkowi za zapoznanie z treścią

wniosku  Komisji  i  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Kielcach  o  wniosku  Komisji.

Następnie oddał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  na  wstępie  wypowiedzi  poinformował,

iż ubiegłoroczny budżet był szczegółowo analizowany na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej.

Przypomniał,  iż  został  on  wykonany w 99 %,  co  zdaniem Burmistrza  jest  zasługą  współpracy

zarówno  z  radnymi,  jak  również  z  pracownikami  Urzędu.  W  swoim  wystąpieniu  zaznaczył,

iż  należy  wspomnieć  o  zmniejszeniu  zadłużenia  Gminy  Staszów  o  kwotę  1  500  000,00  zł

w stosunku do roku 2015, które przyczyni się do większych możliwości ubiegania się o środki

zewnętrzne dla realizacji przyszłych inwestycji zmierzających do sukcesywnego rozwoju Gminy.

Przypomniał, iż budżet Gminy zamknął się kwotą ponad 89 000 000,00 zł, co jest kwotą rekordową

w stosunku do lat ubiegłych. Nadmienił również, iż w 2016 roku zostało zrealizowanych szereg

inwestycji  zaznaczając,  iż  w  czasie  tym  nie  było  pełnych  możliwości  ubiegania  się

o  dofinansowanie  unijne,  w związku  z  czym w dużej  mierze  Gmina  Staszów czyniła  starania

o  pozyskanie  środków ministerialnych  m.in.  na  infrastrukturę  drogową,  sportową,  szkolnictwo,

ochronę  zdrowia.  Na  zakończenie  wypowiedzi  zwrócił  się  do  Wysokiej  Rady o  zatwierdzenie
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wspólnie realizowanego ubiegłorocznego budżetu Gminy. 

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł,  który  na  wstępie  wystąpienia  stwierdził,

iż dzisiejsza sesja, to jego zdaniem „klamra” spinająca okres półtoraroczny, czyli okres od prac nad

budżetem 2016 roku do dnia dzisiejszego, czyli jego podsumowania. Przypomniał, iż 30 grudnia

2015 roku odbyła się sesja, na której Wysoka Rada uchwalała założenia budżetowe na 2016 rok

w trakcie której zabierał on głos i zwracał uwagę na pewne elementy w budżecie dotyczące przede

wszystkim inwestycji. Zaznaczył, iż wychodził on z założenia, że jeżeli Gmina ma się rozwijać to

nakłady na inwestycje powinny być dużo wyższe, niż to było zakładane w budżecie. Przypomniał,

iż założenia były na poziomie 9 %, co stanowiło kwotę około 6 500 000,00 zł. Dodał, iż wówczas

w trakcie dyskusji Burmistrz przekonywał, iż będą występować o środki na rewitalizację Golejowa,

rozbudowę Domu Kultury, budowę hali sportowej przy szkole nr 2 w Staszowie, II etap budowy

przydomowych  oczyszczalni  ścieków,  rozbudowę  ulic  na  Osiedlu  Staszówek  w  Staszowie.

Stwierdził, iż według ówczesnej wypowiedzi Burmistrza istniały szanse, iż na inwestycje zostanie

przeznaczone około 20 % budżetu Gminy, jednak w rzeczywistości kwestie te przedstawiają się

inaczej niż założenia, ponieważ udało się pozyskać m.in. część środków na modernizację stadionu

miejskiego w Staszowie, czy też II etap budowy ulic na Osiedlu Małopolskim w Staszowie (I etap

inwestycji był realizowany w poprzedniej kadencji). Nadmienił, iż Gmina Staszów nie pozyskała

środków  na  rewitalizację  Golejowa,  rozbudowę  Domu  Kultury,  rozbudowę  ulic  na  Osiedlu

Staszówek z Narodowego Programu Rozbudowy Dróg Lokalnych. Stwierdził, iż radni uchwalając

budżet Gminy na 2016 rok jednogłośnie przyjęli założenia budżetowe mając nadzieję na rozwój

Gminy, jednak mając powyższe na uwadze władze Gminy mają trudności w pozyskiwaniu środków

zewnętrznych, z czym nie mają problemu gminy ościenne np. Szydłów, Rytwiany. Dodał, iż mając

na uwadze powyższe  wstrzyma się  od głosowania  nad udzieleniem Burmistrzowi  absolutorium

z wykonania ubiegłorocznego budżetu Gminy. 

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Bonifacy  Wojciechowski.  Radny  Wojciechowski

poprosił  Burmistrza  o  informację  w  zakresie  ilości  środków  zewnętrznych  pozyskanych  przez

Gminę Staszów w ubiegłym roku oraz o przedstawienie ilości złożonych i pozytywnie załatwionych

fiszek  na  realizację  zadań  inwestycyjnych,  z  uwagi  na  uzyskane  informacje  w  tej  kwestii  od

Burmistrza  podczas  spotkania  z  Radą  Nadzorczą  i  Zarządem  Spółdzielni  Mieszkaniowej

w Staszowie.

Odnosząc się do powyższego Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć poinformował,

iż w ubiegłym roku zostało pozyskanych około 4 mln zł  środków zewnętrznych. Dodał,  iż jest

zaskoczony wypowiedzią radnego w zakresie przedstawianych przez niego informacji dotyczących

wniosków na zadania inwestycyjne z udziałem środków zewnętrznych. 
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Burmistrz Leszek Kopeć nie zgodził się z wypowiedzią radnego Jerzego Kozioła i stwierdził, iż

jest on w błędzie, jeżeli chodzi o realizację inwestycji z dofinansowaniem zewnętrznym. Następnie

przedstawił etapy realizacji zadań inwestycyjnych tj.

- rewitalizacja Golejowa – zadanie pn.”Wykorzystanie potencjału endogenicznego Gminy

Staszów” - wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego w ramach RPO WŚ. Wniosek

został zaakceptowany pod względem formalnym, przeszedł pierwszy etap oceny, a obecnie

jest  w  ocenie  merytorycznej.  Orientacyjny termin  rozstrzygnięcia  konkursu  to  wrzesień

2017 roku;

-  hala  sportowa  przy  Szkole  nr  2  –  zadanie  pn.  „Budowa  sali  gimnastycznej  wraz

z zapleczem i łącznikiem w Zespole Szkół Publiczna Szkoła Podstawowa Nr 2 i Publiczne

Gimnazjum  Nr  2  w  Staszowie”  -  w  bieżącym  roku  Gmina  Staszów  złożyła  wniosek

o dofinansowanie zadania do Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach Programu rozwoju

szkolnej infrastruktury sportowej 2017, który w najbliższym czasie będzie rozpatrywany;

-  ul.  Koszarowa   -  zadanie  pn.”Przebudowa  ulicy  Juliusza  Słowackiego  i  Koszarowej

w Staszowie„ - złożono wniosek w ramach Programu gminnej i powiatowej infrastruktury

drogowej  na  lata  2016  –  2019.  Wniosek  przeszedł  ocenę  formalną  i  jest  na  liście

rezerwowej;

-  rozbudowa  przedszkoli  na  terenie  Gminy  Staszów  –  zadanie  pn.  ”Rozbudowa

i  modernizacja  placówek  oświatowych  na  terenie  Gminy  Staszów  w  miejscowościach

Mostki i Staszów”  – wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego w ramach RPO WŚ.

Wniosek został odrzucony na etapie oceny merytorycznej. Gmina Staszów nie zgodziła się

z  oceną  Komisji  w  zakresie  wyliczenia  odsetka  dzieci  w  placówkach  wychowania

przedszkolnego  i  złożyła  protest  do  oceny  merytorycznej.  Instytucja  zarządzająca  nie

uwzględniła  złożonego  protestu.  Gmina  Staszów  wystąpiła  do  Urzędu  Statystycznego

w Kielcach, w celu wyjaśnienia i potwierdzenia swoich racji odnośnie oceny kryterium dot.

realizacji projektu na obszarach dotkniętych deficytem miejsc przedszkolnych i na powyższe

wniosła skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach;

-  rozbudowa  Domu  Kultury  w  Staszowie  –  zadanie  pn.”Przebudowa  budynku  Domu

Kultury” - wniosek złożony do Urzędu Marszałkowskiego w ramach RPO WŚ. Wniosek

przeszedł  pozytywnie  ocenę  formalną  i  merytoryczną.  Projekt  został  Uchwałą  Zarządu

Województwa Świętokrzyskiego umieszczony na liście rezerwowej;

- rewitalizacja Rynku – zadanie pn.”Rewitalizacja Rynku i Starego Miasta w Staszowie „ -

tut.  Urząd  jest  w  trakcie  przygotowania  wniosku  o  dofinansowanie  zadania  w  ramach

dwuetapowego  konkursu  „Rewitalizacja  obszarów  miejskich  i  wiejskich”.  Kompletny
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wniosek wraz załącznikami zgodnie z regulaminem konkursu zostanie złożony 30.06.2017 r,

zaś  umowa partnerska  o  wspólnej  realizacji  Projektu  z  Powiatem Staszowskim zostanie

podpisana w dniu jutrzejszym tj. 29 czerwca 2017 roku.

Odniósł  się  również  do  wypowiedzi  radnego  Jerzego  Kozioła  w  zakresie  głosowania  nad

absolutorium i  stwierdził,  iż  z  wypowiedzi  radnego można wywnioskować,  iż  myli  on pojęcia,

ponieważ głosowania nad absolutorium nie odbywa się za okres 1,5 roku, a jedynie za wykonanie

ubiegłorocznego  budżetu.   Raz  jeszcze  zaznaczył,  iż  jest  zaskoczony  wypowiedzią  radnego

w zakresie informacji o etapach realizacji wniosków złożonych przez Gminę Staszów do realizacji

z dofinansowaniem ze źródeł zewnętrznych. 

Dodał  również,  iż  cały  czas  są  na  etapie  prac  nad  partnerstwem  publiczno  –  prywatnym  na

termomodernizację  obiektów  użyteczności  publicznej  i  są  po  wstępnych  konsultacjach

z  potencjalnymi  wykonawcami  (zgłosiły  się  4  firmy).Wspomniał  również  o  uzyskanym  przez

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej  i Mieszkaniowej w Staszowie dofinansowaniu projektu

inwestycyjnego dotyczącego budowy  II  etapu kanalizacji  sanitarnej  na terenie  Gminy Staszów.

Poinformował,  iż projekt  otrzymał  ponad  21  milionów  złotych  dofinansowania  z  Programu

Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko,  realizowanego  przez  Narodowy  Fundusz  Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

O zabranie  głosu poprosił  radny Jerzy Kozioł,  który odnosząc  się  do wypowiedzi  Burmistrza

stwierdził, iż mija się on z prawdą, a w swojej wypowiedzi na żadnym jej etapie nie powiedział,

iż  Gmina  Staszów  nie  pozyskała  żadnych  środków.  Powiedział,  iż  w  swojej  wcześniejszej

wypowiedzi  wymieniał  m.in.  zadania  na  które  Gmina  Staszów  pozyskała  dofinansowanie,  jak

również wymieniał zadania o których informował Burmistrz na etapie uchwalenia budżetu na 2016

rok, a na których realizację nie udało się pozyskać środków tj. rewitalizacja Golejowa, przebudowa

Domu  Kultury  w  Staszowie,  budowa  przydomowych  oczyszczalni  ścieków.  Zwrócił  się  do

Burmistrza i zaznaczył, aby odnosząc się do jego wypowiedzi nie zarzucał mu kłamstwa. Odniósł

się również do kwestii podsumowania ubiegłorocznego budżetu Gminy i zaznaczył, iż w swojej

wypowiedzi  nie  miał  na  uwadze  I  półrocza  2017  roku.  Chodziło  mu  jednak  o  kwestię,  iż  od

uchwalenia budżetu Gminy na 2016 rok do momentu jego podsumowania minął właśnie okres 1,5

roku.  Zaznaczył raz jeszcze, iż ma świadomość, że rozmawiają  i  podsumowują ubiegłoroczny

budżet. 

Ponownie głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Staszów, który odniósł się do kwestii inwestycji

na Osiedlu Staszówek i poinformował, iż projekt przygotowywany przez poprzednie władze został

przez Komisję odrzucony ze względów formalnych. Obecnie projekt jest  poprawiany i  wniosek

będzie  ponownie  składany.  Odniósł  się  również  do  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Budowa
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przydomowych  oczyszczalni  ścieków  na  terenie  Gminy  Staszów”,  które  było  zakładane  do

realizacji z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020. Dodał, iż z uwagi na

wysoki procent skanalizowania gminy, niski wskaźnik bezrobocia, wysoki dochód podatkowy na

jednego  mieszkańca,  Gmina  Staszów nie  uzyskała  dofinansowania  na  realizację  przedmiotowej

inwestycji. Podkreślił, że wniosek osiągnął minimalną wymaganą liczbę punktów, lecz nie zmieścił

się w wysokości 150 % limitu środków na operacje typu gospodarka wodno - ściekowa. Następnie

odniósł  się  do  zapytania  radnego  Bonifacego  Wojciechowskiego  dotyczącego  fiszek

i poinformował, iż zostało ich złożonych bardzo dużo z uwagi, iż są to założenia, plany w zakresie

inwestycji, które chciałoby się zrealizować w kolejnych latach dla sukcesywnego rozwoju Gminy.

Dodał,  iż  z  planów tych  realizowane  są  kolejne  inwestycje,  na  realizacje  których  czynione  są

starania  o  pozyskanie  środków  zewnętrznych  pochodzących  z  różnych  źródeł.  Wspomniał  raz

jescze o podjętych działaniach związanych z partnerstwem publiczno – prywatnym i planowaną

realizacją  zadania  inwestycyjnego  dot.  termomodernizacji  obieków  użyteczności  publicznej  na

terenie Gminy Staszów wraz z rozbudową wybranych obiektów. Dodał, iż w zadanie to zostało

wpisanych 11 obiektów wraz z rozbudową szkół i przedszkoli. Poinformował również o działaniach

podjętych w zakresie rozwoju na terenie Gminy infrastruktury mieszkaniowej tj. budowy na terenie

Staszowa  mieszkań  w  ramach  programu  rządowego  realizowanego  przez  Bank  Gospodarstwa

Krajowego Mieszkanie +.  Dodał, iż zakłada się wybudowanie 4 bloków mieszkalnych (około 100

mieszkań) i 200 miejsc parkingowych. Wspomniał również o  włączeniu „Strefy A” w Grzybowie

do  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  Starachowice.  Poinformował  również

o  dużym  zainteresowaniu  wśród  przedsiębiorców  inwestowaniem  w  Grzybowie.

Radny Bonifacy Wojciechowski wyraził niezadowolenie z ilości zrealizowanych w ubiegłym roku

inwestycji zaznaczając, iż dzisiejsza sesja jest podsumowaniem realizacji budżetu Gminy.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 4 a

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  2016  rok  wraz  ze  sprawozdaniem

z wykonania budżetu Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok – projekt nr 401/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 20 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLV/386/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b
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Pan Sławomir  Mikula  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie   udzielenia  absolutorium

Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów za 2016 rok – projekt nr 402/17.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 14 głosach za i  7 glosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XLV/387/17

(w załączeniu do protokołu).

Po  podjęciu  uchwały  o  zabranie  głosu  poprosił Burmistrz  Leszek  Kopeć,  który  podziękował

radnym  za  współpracę  i  udzielone  absolutorium.  Wyraził  serdeczne  podziękowania  sołtysom,

przewodniczącym  zarządów  osiedli,  pracownikom  Urzędu  za  współpracę  i  wyrażone  zaufanie

w stosunku do jego osoby.

Prezydium Rady Miejskiej złożyło gratulacje Burmistrzowi z otrzymanego absolutorium.

Ad. 5 a

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych zapoznała

z  projektem uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  Miejsko  -

Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie za 2016 rok –

projekt nr 403/17.

O zabranie głosu poprosił  radny Jacek Piwowarski, który poruszył kwestię związaną z dalszym

funkcjonowaniem Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Wiązownicy - Kolonii z uwagi na planowane

z  miesiącem  czerwcem  br.   odejście  na  świadczenie  emerytalne  dotychczasowego  lekarza

pierwszego kontaktu.  Radny Piwowarski  przypomniał,  iż  placówka  obejmuje  opieką  medyczną

ponad 1 200 pacjentów, w tym znaczną część stanowią osoby w podeszłym wieku dla których

dalsze  funkcjonowanie  Ośrodka  jest  kwestią  ważna  ułatwiającą  uzyskanie  podstawowych

świadczeń  medycznych.  Poprosił  więc  obecnego  na  sesji  Kierownika  Miejsko-  Gminnego

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Staszowie  Piotra  Rocha

o przedstawienie założeń względem dalszego funkcjonowania Ośrodka. 

Kierownik  Miejsko  -  Gminnego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

w Staszowie Piotr Roch odnosząc się do zapytania radnego Jacka Piwowarskiego odpowiedział, iż

na obecną chwilę zakładane jest w miesiącach letnich (lipiec, sierpień) pełnienie dyżuru w Ośrodku

2 dni w tygodniu, w dniach wtorek i czwartek. Dodał, iż w dalszym ciągu liczy na zmianę decyzji

związanej z odejściem na emeryturę dotychczasowego lekarza. Nadmienił, iż powyższa kwestia jest

otwarta i nie wyklucza zwiększenia liczby dyżurów w Ośrodku.

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLV/388/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 b

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach

podstawowych prowadzonych przez Gminę Staszów – projekt nr 400/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLV/389/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 c

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr

404/17.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLV/390/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 d

Pani  Joanna  Pokora przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 – projekt nr 405/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLV/391/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 e

Pan  Jarosław  Glibowski  –  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony

Środowiska zapoznał z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
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bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2017 –

projekt nr 406/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLV/392/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 f

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  położonych

w Grzybowie – projekt nr 408/17.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLV/393/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 g

Pani Maria Malczyk zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne

nabycie  przez  Gminę  Staszów  od  Polskich  Kolei  Państwowych  S.  A.  prawa  użytkowania

wieczystego nieruchomości gruntowych położonych  w  miejscowości  Sztombergi,  gmina

Staszów – projekt nr 409/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLV/394/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 6

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 7

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

przedłożył Wysokiej Radzie informację z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji

Rady Miejskiej w Staszowie w dniu 19 maja 2017 roku (informacja w załączeniu do protokołu).

Następnie głos zabrał radny Bonifacy Wojciechowski, który poruszył sprawę wniosku, jaki złożył

w imieniu grupy radnych o przygotowanie przez Burmistrza projektu uchwały w sprawie powołania
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Rady  Programowej  pisma  „Monitor  Staszowski”.  Dodał,  iż  w  kwestii  tej  na  wczorajszym

posiedzeniu połączonych Komisji Rady Miejskiej uzyskał wyjaśnienia ze strony Burmistrza, iż na

najbliższą sesję  zostanie  przygotowany i  przedłożony radnym projekt  uchwały w tym zakresie.

Nadmienił, iż w dniu dzisiejszym uzyskał on pismem datowanym na 27.06.2017 r. odpowiedź na

przedmiotowy wniosek , w którym czyta się, iż „zgodnie z art. 25 ust. 7 ustawy z dnia 26 stycznia

1984 r. Prawo prasowe (Dz. U. z 1984 r., Nr 5, poz. 24 z późn. zm.) cyt.: „przy redakcji może też

działać rada redakcyjna (programowa, naukowa), jako organ opiniodawczo – doradczy redaktora

naczelnego”.  Jak wynika z  brzmienia  powyższego przepisu  prawa,  istnienie  rady  redakcyjnej

(programowej, naukowej) jest fakultatywne, a tym samym nie ma obowiązku powołania tego typu

organu.   Mając  na  uwadze  powyższe,  zważywszy  na  fakt,  braku  obowiązku  powołania  rady

redakcyjnej  (programowej,  naukowej)  jako  organu  opiniodawczo  –  doradczego  redaktora

naczelnego,  dbając  o  sprawność  i  jakość  pracy  redakcji  Pisma  Samorządowego  „Monitor

Staszowski”  uznano,  iż  nie  ma  potrzeby  powoływania  organu  jakim  jest  rada  redakcyjna

(programowa, naukowa), a tym samym rada taka nie została powołana”.

W związku z powyższym radny Bonifacy Wojciechowski poprosił Burmistrza o odniesienie się do 

udzielonej odpowiedzi i ponowne zajęcie stanowiska w sprawie.

W pierwszej kolejności do wypowiedzi radnego odniosła się Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy

Staszów Ewa Kondek, która stwierdziła, iż radny Wojciechowski powinien odczytać pełną treść

uzyskanej odpowiedzi, a nie tylko wybiórczą jej część, z uwagi na wyjaśnienie uzyskane w dalszej

części  pisma,  iż  w  skład  zespołu  redakcyjnego  wchodzą  między innymi  radni  Rady Miejskiej

w  Staszowie,  jak  również  redakcja  współdziała  z  przedstawicielami  instytucji  takich  jak:

Staszowski Ośrodek Kultury, Ośrodek Sportu i Rekreacji w Staszowie, Biblioteka Publiczna Miasta

i Gminy Staszów, czy też placówki oświatowe. Zaznaczyła więc, iż nad pismem samorządowym

„Monitor Staszowski” pracuje zespół osób, który współpracuje z różnymi instytucjami, a powołanie

Rady Programowej to praktycznie powielenie tego zespołu.

Do powyższego odniósł się Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który na wstępie

wypowiedzi stwierdził, iż radny Wojciechowski uzyskał odpowiedź na złożony wniosek nie zaś na

kwestię związaną z przygotowaniem projektu uchwały dotyczącego powołania Rady Programowej

pisma „Monitor Staszowski”. Dodał, iż jeżeli będzie wola ze strony radnych o powołanie takiej

Rady to na kolejną sesję zostanie przedłożony projekt uchwały w tym zakresie. Zwrócił się z prośbą

do radnych, iż w przypadku powołania Rady Programowej pisma sugeruje o powołanie w jej skład

osób doświadczonych w tym zakresie i dyspozycyjnych, z uwagi na krótkie okresy pracy związane

z tworzeniem pisma.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  udzielił  głosu radnemu  Jackowi
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Maruszewskiemu, który poruszył sprawę zgłoszoną na poprzedniej sesji przez Sołtysa Sołectwa

Sielec  Dominika  Wesołowskiego,  dotyczącą  nieprawidłowości  w oznakowaniu  Sołectwa  Sielec

tabliczkami z nazwą miejscowości oraz numerami porządkowymi nieruchomości znajdujących się

w miejscowości Sielec. Zapytał Burmistrza o działania podjęte w zakresie zgłoszonego wniosku.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż pracownicy Urzędu dokonali

przeglądu w terenie w/w tabliczek, podczas którego stwierdzono nieprawidłowości w tym zakresie.

Poinformował, iż w trakcie przeglądu stwierdzono również, iż w celu uzupełnienia już istniejącego

oznakowania  należy  dodatkowo  zamontować  nowe  tabliczki.  Ponadto  zwrócił  się  z  prośbą  do

obecnych na sesji sołtysów o dokonanie sprawdzenia poprawności już istniejącego oznakowania

w zakresie numeracji posesji i lokalizacji tabliczek. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 8

Pan Dominik  Rożek –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:00 do godz: 14:45.

     
Protokołowała:           Przewodniczący

Rady Miejskiej w Staszowie
  A. Janicka

      ( -) Dominik Rożek
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